
 Rudersdal Biavlerforening 

Bestyrelsesmøde 2.11.2023

Referat 
Referent: Mads og Lars

Afholdt på Mariehøjcentret i lokale 202 
kl. 17.00 – 18.15 
Deltagere: Tove, Mads, Hans og Lars
Deltog ikke: Freddy, Ole, Eyvin

Kommentarer til sidste referat ingen 

Status på bigårds pasning: 5 levende familier 

Hjemmesiden status og andre sekretæropgaver: 

• Domænet er ved at blive flyttet, så vi fremover ikke skal betale for 
server. Når det er sket vil Lars sørge for opdatering af hjemmesiden. 

• Lars har været på DGI´s kursus ”Den digitale forening”. Her blev der givet en 
række råd og anbefalinger. Det anbefales kraftigt, at foreninger har en 
Facebook-side, ikke bare en lukket Facebook-gruppe, som Rudebi har.  Lars 
foreslog, at Rudebi også får en Facebook-side. Siden dels i forskellige lokale 
Facebook-grupper. Det blev vedtaget. Lars står for det.

• En anden anbefaling er, at betale for annoncering på f.eks. Facebook, da det 
giver relativt gode resultater ift. prisen. Lars foreslog, at foreningen afprøver 
det nu og ser om det giver flere deltager på biskolen. Det blev vedtaget, at der 
kan anvendes op til 300,- til annoncering på Facebook. 

• Instragram: vi har nu 65 følgere. 

Fælles indkøb og aflevering af rammer m.m. 
• Lars nævnte, at Heino fra Bihuset formentlig kommer med forslag til 

afhentningsdatoer/rabatperioder inden så længe. Det plejer at ske i 
koordinering med Hørsholm Biavlerforening. 



Sygdomsbekæmpelseskursus: 
Da Freddy ikke deltog i mødet blev punktet udskudt til næste

Andre aktiviteter: 
• Lokalforeningsseminar i Ejbyhallen d. 4 november.  Mads deltager og giver referat på næste 
bestyrelsesmøde. 
• Arrangement i Virum Hallen Kronborg Vestre Birk biavlerforening d. 11 nov.  
Lars deltager. 

• Dronningkursus: 

Kommer tilbage næste år 

Opdateret medlemsliste. Ikke noget nyt 

Møde med andre klubber se ovenfor 

Frivillig fest fredag d. 29 september afholdes i kultursalen i Mariehøjcentret. Der var 
dog ingen fra bestyrelsen som deltog. 

Nye kursister: der har været 4 siden sommer. Der er pt. 3 tilmeldt til biskole 2024.
• hjemmesiden er opdateret med oplysning om biskole 2024. Prisen er kr. 600 
• Det blev aftalt, at program drøftes på næste bestyrelsesmøde. 

Mobile pay og andet bankrelateret 
Hverken Ole eller Eyvin var tilstede, så punktet blev udskudt. 



Nyt skur. Ole har oplyst, at han tager fat i arkitektfirma M4 Arkitekter som vil lave 
et oplæg. Maksimum er tidligere aftalt til kr. 10.000,- 

Ansøgning om støtte til bidragter
Udkast til ansøgning om støtte fra Rudersdal Kommune til bidragter blev drøftet. Der var enighed 
om, at 10 heldragter er et passende antal. Udkastet blev godkendt, og Lars sørger for at sende det 
hurtigst muligt. Der er ikke brug for de helt små størrelser. Lars hører Heino i Bihuset om, 
størrelsen på deres bidragter. 

Dagsorden generalforsamling og aktiviteter 
Det blev aftalt, at generalforsamlingen afholdes torsdag d. 1.2.2024 kl. 19.00

Næste bestyrelsesmøde 6, 
Mødet blev aftalt til torsdag d. 7.12. kl. 17.00 


